
 

 
 
Aan: College van B&W van de gemeente Venlo 
Van: Fractie EENLokaal 
Betreft: Mondelinge vragen ex. Artikel 45 reglement van orde 
Venlo: 28 juni 2023 
Onderwerp: Beweegtoestellen in de openbare ruimte 
 
Geacht college, 
 

In november 2021 gaf de gemeenteraad van Venlo het college een opdracht mee om 
beweegtoestellen in de openbare ruimte te plaatsen en maakte daar een ruim budget voor vrij, 
gedekt uit het jaarresultaat 2020. Na diverse vragen over de stand van zaken van de realisatie 
hiervan ontving de raad uiteindelijk onlangs bij de jaarstukken 2022 een overzicht. Uit de 
toelichting op deze resultaatsbestemmingen lezen wij dat dit jaar drie projecten worden 
gerealiseerd voor “naar verwachting” 115.000 Euro. In 2024 wordt de overige realisatie 
“verwacht”.  
 
Vragen aan de wethouder;  
 
Vraag 1: kunt u aangeven welk percentage van de “naar verwachting” te realiseren 115.000 
Euro daadwerkelijk gerealiseerd is in de eerste 6 maanden van 2023? 
 
Vraag 2: beschouwt u de opdracht van de Raad om beweegtoestellen in de openbare ruimte te 
plaatsen als een ruimtelijkfysiek project en zo ja waarom is dit dan niet opgenomen in de 
Projectenrapportage Ruimtelijk Fysieke Projecten? Zo nee, waarom beschouwt u dit niet als een 
project als zodanig? 
 
Vraag 3: bent u op de hoogte van het bestaan van beweegtoestellen achter hotel Maashof in de 
Boekend, gelegen op kadastraal stuk K9783, dat eigendom van de gemeente Venlo is en kunt u 
aangeven wanneer deze toestellen geplaatst zijn? 
 
Vraag 4: bent u met ons van mening dat juist een dergelijke opstelling van beweegtoestellen in 
de openbare ruimte een fantastische toepassing is? 
 
Vraag 5: deze toestellen staan in de openbare ruimte en wij nemen aan dat ze eigendom van de 
gemeente Venlo zijn en dus onderdeel moeten uitmaken van een onderhoudsplan, klopt dit en 
kunt u ons deelgenoot maken van dat onderhoudsplan? 
 
Vraag 6: het kan toch niet zo zijn dat wij als gemeente jarenlang slecht, gebrekkig of geen 
onderhoud aan deze beweegtoestellen plegen waardoor ze nu in deplorabele staat verkeren en 
er dus in feite sprake is van kapitaalvernietiging; ben u dat met ons eens? 
 
Vraag 6: bent u bereid om op zo kort mogelijk termijn deze beweegtoestellen te repareren, of, 
indien dit vanwege plausibele redenen niet mogelijk is, deze op zo kort mogelijke termijn, maar 
uiterlijk nog in dit jaar 2023, gelijkwaardige nieuwe beweegtoestellen te plaatsen ter 
vervanging, zodat de Raad in haar integrale afweging bij de Begrotingsbehandeling niet 
nogmaals beweegtoestellen hoeft te amenderen? 
 
Namens EENLokaal, Luud Pieko 


